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Besvarelse af spørgsmål nr. S 1041 fra Folketinget, Lise Bech 
(DD) 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. S 1041, som medlem af 
Folketinget, Lise Bech (DD) har stillet til ministeren for samfundssik-
kerhed og beredskab den 29. april 2025. 
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Spørgsmål nr. S 1041 fra Folketinget, Lise Bech (DD): 
 

”Er det ministerens ambition, at der skal være plads til, at 
alle danskere kan søge dækning i beskyttelsesrum i til-
fælde af luftangreb i fremtiden?” 

 
Svar: 
 
Som jeg bl.a. har oplyst i mit svar på spørgsmål nr. S 958 fra samme 
spørger, er det vigtigt at understrege, at der på nuværende tidspunkt 
ikke er en trussel om et regulært militært angreb mod Danmark. Men 
vi må forholde os til, at den militære trussel fra Rusland mod Europa 
og Danmark vil stige over de kommende år. 
 
Det fremgår bl.a. af ’Aftale om beredskabsområdet 2025-2026’, at 
Ministeriet for Samfundssikkerhed og Beredskab i foråret 2025 vil 
iværksætte en analyse af civilbeskyttelsesområdet, herunder i rela-
tion til beskyttelsesrum, og at arbejdet vil tage udgangspunkt i det 
aktuelle trussels- og risikobillede samt forventninger til udviklingen 
på kort og mellemlangt sigt. 
 
Analysearbejdet i relation til beskyttelsesrum er i gang, og jeg ser 
frem til at dele tilgangen til området med partierne bag beredskabs-
aftalen, herunder bl.a. Danmarksdemokraterne, inden for kort tid. 
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